
 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 

Pula, 17.02.2017. 

 

 

ZAPISNIK 

sa 7. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 17. veljače 2017. godine s 

početkom u 12.30 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3, Pula. Prisutni su  članovi Nadzornog odbora 

Veljo Šumberac i Rossana Matejčić Miljević te predsjednica Gordana Tripković. Ostali prisutni: 

direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Eleonora Stojković. 

Predsjednica NO Gordana Tripković utvrdila je da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova Nadzornog 

odbora  te da postoji većina za donošenje pravovaljanih odluka.  

 Za sjednicu je predložen i usvojen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice,  

2. Prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju TZ Pule u 2016. 

godini. 
 

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa 6. sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Predsjednica Nadzornog odbora istakla je da su na vrijeme dostavljeni svi popratni materijali vezano za 

razmatranje Izvještaja za 2016. godinu: Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju u 

2016.g., Bruto bilanca i Izvještaj o prihodima i rashodima neprofitnih organizacija te Prilog uz financijski 

izvještaj u kojem su komentirana odstupanja između knjigovodstvenih podataka i Izvještaja TZ-a. Kako je 

sve iscrpno obrazloženo, predlaže da  ih direktorica ukratko upozna s najvažnijim elementima i većim 

stavkama. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – istakla je da su u 2016. godni prihodi od boravišne pristojbe manji 

za 1% od planiranog zbog dugovanja hotela Pula na kraju godine za što se naplata djelomično realizirala 

početkom ove godine i nastavlja se dalje s uplatama. Turistička članarina je ostvarena 2 % manje što je 

također blizu planiranog. Nešto je više ostvareno kod Prihoda iz proračuna Grada zbog podrške Grada 

pojedinim projektima.  Ostali prihodi veći su zbog dobivenih sredstava za manifestacije od  TZ Istre, 

HTZ-a i  proračuna Grada. Također se knjigovodstveno u ostale prihode ubraja i minus po računima na 

kraju godine.  



Administrativni rashodi su u okviru plana. Kod dizajna vrijednosti nešto je veći indeks zbog većeg 

izdvajanja za Poticanje i sudjelovanje u uređenju grada, ali se i tu radi o malim iznosima i postotku 

odstupanja. Stavka za festival Visualia veća je zbog kasnijeg plaćanja naknade za Svjetleće divove inače 

bi bilo po Rebalansu. Potpore manifestacijama su povećane zbog javljanja novih za koje se procijenilo da 

se zbog njihove kvalitete trebaju podržati. Podršku su za pojedine preko TZ Pule također dali Arenaturist i 

Grad pa su tu ostvareni i prihodi. 

Trošak za Rute razgleda grada nije realiziran jer Arheološki muzej nije poslao fakturu za troškove, što 

znači da se sve pokrilo iz ulaznica. 

Rossana Matejčić Miljević dala je informaciju da je sveukupni trošak bio oko 29.000 kn za turističke 

vodiče pa direktorica pretpostavlja da je razlika prihoda od prodaje karata i rashoda minimalna te nije 

fakturirana.  

Direktorica je također istakla da će se Itinereri za Klaster, planirani u prošloj, isplaćivati u ovoj godini pa 

je stavka manja. Trošak internet oglašavanja i društvenih mreža je veći zbog aktivnosti koje smo 

promovirali u prosincu i trošak prijevoda na šest jezika. Najavila je i redizajn internet stranica koji je u 

tijeku. 

Na pitanje Gordane Tripković tko održava društvene mreže odgovorila je da su za to angažirani vanjski  

suradnici.  

Kod financiranja novog sustava evisitor nije bilo troškova, iako je bilo predviđeno, a troškovi Ureda su na 

nivou Rebalansa. Zaključuje da su realizirane sve aktivnosti osim spomenutih Itinerera koji će biti plaćen 

u ovoj godini. 

Direktorica je dala informaciju da je festival Visualia osvojio nagradu kao najbolji festival između 

sveukupno kandidiranih 102 festivala te kao najbolji u svojoj klasi. 

Rossana Matejčić Miljević predložila je da se na web stranici TZ Pule objave sve dosad osvojene nagrade 

i priznanja kao newsletter svega najboljeg što je bilo, a što bi mogli vodiči kao informaciju davati svojim 

gostima. 

Direktorica se složila i rekla da je na nivou Klastera Južne Istre dogovoreno da se jednom tjedno 

objavljuju događanja Klastera koje bi dostavljali u TZ i za hotele i druge objekte, pogotovo za pred i 

posezonu. 

Na pitanje Gordane Tripković vezano za najavljene promjene Zakona, direktorica je rekla da je upravo 

dobila poziv za Radnu skupinu Ministarstva turizma za prijedlog Zakona o turističkim zajednicama gdje 

će Istru zastupati pročelnica Odjela za turizam IŽ Nada Prodan i ona. Prema dosadašnjem iskustvu, 

mišljenja je da se prema najavljenim promjenama neće ništa bitno promijeniti.  

Gordana Tripković smatra da je najavljeno veliko povećanje boravišne pristojbe, a direktorica kaže da je 

želja da se poveća ali hotelijeri su protiv povećanja. Smatra da bi veći efekt bio da se korigira transfer 

Gradu koji je sada 30% i da ta sredstva ostaju TZ-u s čime se G. Tripković slaže jer je funkcija TZ-a 

promocija Grada. Bilo je i prijedloga za ponovno uvođenje plaćanja boravišne pristojbe u privatnom 

smještaju po noćenju što smatra neprihvatljivim jer bi se opet vratilo iznajmljivanje na crno i 



neprijavljivanje gostiju. Direktorica je za to da se uvede paušal na pomoćne krevete u 50% iznosa. 

Također, je u vrijeme uvođenja paušala prosjek dana popunjenosti na kojem su rađene kalkulacije bio 42 

dana, a sad je 62 pa se temeljem toga treba povećati i paušal na osnovne krevete.   

Što se tiče turističke članarine, u skladu s planovima, već se dvije godine smanjuje stopa članarine pa se 

nada da će se taj pad sada zaustaviti. Kod prijedloga objedinjavanja TZ-a na nivou Klastera i gašenja 

manjih, smatra da je to teško provodljivo u praksi jer je potreban dogovor i koordinacija više lokalnih 

samouprava, gradova, gradonačelnika, općina, itd. 

Veljo Šumerac smatra da to što su neki mali TZ-i sami sebi svrha bez mogućnosti financiranja projekata, 

nije smisao njihovog funkcioniranja. 

 

Predsjednica Gordana Tripković – zaključuje da je poslovanje obavljano u skladu s propisima, sredstva su 

trošena prema Planu i Rebalansu i nema nepravilnosti u poslovanju. 

 

Nadzorni odbor prihvatio je prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju TZ Pule u 2016. 

godini o čemu će sačiniti izvještaj i uputiti ga Turističkom vijeću i Skupštini. 

 

Sjednica je završena u 13.40 sati. 

 

Zapisničar         Predsjednica 

Eleonora Stojković               Gordana Tripković 


